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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
 
Tomko: 
Naše mestské kanalizačné vpuste, je vypracovaná nejaká koncepcia opráv týchto vpustí ako je 
pri chodníkoch a cestách? Ja som to upozorňoval už niekoľko dozadu mesiacov. Skúste sa 
prejsť po Kutnohorskej ulici, všetky naše mestské vpuste sú prepadnuté a nielen Kutnohorská 
ulica má tento problém ale aj ostatné ulice. Skúste na kompetentných zatlačiť, aby tak, ako pri 
chodníkoch vypracovali nejaké etapy opráv a zhodnotili všetky tie chodníky, ktoré 
potrebujeme opravovať v meste, či by sa nedalo aj pri týchto vpustiach. Prejsť, určiť nejakého 
kompetentného nech prejde tie vpuste a nech takisto nejaké etapy navrhne na opravu, lebo ja 
si myslím, že to je už najvyšší čas.  
 
PhDr. Čižmár: 
Oprava vpustí, koncepcia ako taká neexistuje, snažíme sa a to je vlastne aj úlohou príslušného 
oddelenia mesta neustále aj na základe vašich podnetov kontaktovať príslušného správcu. 
Časť úsekov sa už v tomto roku realizovala, ich opravy boli zrealizované, budeme sa snažiť, 
aby to prebiehalo kontinuálne, to znamená, žeby prebiehala tá oprava i naďalej.  
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